

**SKIPPER**
MÉLODIE SCHAFFER

53 yrs Sailor

★ Skipper - Clipper Round The World Race 2019-2020

**CO-SKIPPER**
JÉROMINO SANTOS GONZALEZ

47 yrs

★ Clipper Race 2019-2020
Many Clipper Round the world Races**A WORD FROM THE SKIPPER**

Jeronimo and I, have sailed this part of the world as competitors in the Clipper race, so we have some experience with the ocean here. Now we come together and can use this knowledge to help us with the race to Auckland. Jeronimo is an excellent skipper with extensive experience. He has a positive energy and outlook which considering the conditions we will be facing, cold temperatures and short daylight hours will be very important for pushing through those tough moments. It is going to be another tough leg for the conditions and length, but I am looking forward to the challenge and racing with Jeronimo.

LE MOT DU SKIPPER

Jeronimo et moi avons navigué dans cette partie du monde en tant que concurrents de la Clipper Race, nous avons donc une certaine expérience de l'océan ici. Maintenant, nous sommes réunis et nous pouvons utiliser ces connaissances pour nous aider dans la course vers Auckland. Jeronimo est un excellent skipper avec une grande expérience. Il a une énergie et des perspectives positives, ce qui compte tenu des conditions que nous allons rencontrer, des températures froides et des courtes heures de sommeil, sera très important pour surmonter les moments difficiles. Ce sera une autre étape difficile en raison des conditions et de la longueur, mais je suis impatiente de relever le défi et de régater avec Jeronimo.



DESIGN :
ARCHITECT :
SHIPYARD :
YEAR OF FIRST LAUNCH :

128

AKILARIA RC₃
MARC LOMBARD
MC-TEC
2013

